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Protokół 

z XXIV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej  16 lutego 2017r. 

 

Posiedzenie XXIV Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram XXIV Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał P. Wójt, Przewodniczącą Zespołu Interdyscyplinarnego  Barbarę 

Grześkowiak, Kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach Halinę Turbakiewicz, 

Dyrektora Zespołu Szkół w Sadlinkach  Andrzeja Rupietę, radnych, sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 14 radnych (nieobecna Anna Michalska) w 

związku z czym Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad 

(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

W. Berent – Przewodniczący Rady Gminy odczytał  porządek posiedzenia, zawnioskował aby 

w związku z tym, że na posiedzenie nie przybył Starosta Kwidzyński wykreślić punkt 2. 

J. Piskor – radny – może Starosta jeszcze się pojawi, proszę nie wykreślać. 

Radni wyrazili zgodę i jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Starosty Kwidzyńskiego. 

3. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach za 2016r. 

4. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w gminie Sadlinki            

za 2016r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Sadlinki porozumienia                   

o partnerstwie z Gminą Kwidzyn, Gminą Gardeja i Gminą Ryjewo dotyczącego 

wspólnej realizacji projektu pn. „Ograniczenie zagrożeń naturalnych na terenie Gmin 

Dolnego Powiśla (Gardeja, Kwidzyn, Sadlinki i Ryjewo) polegające na zakupie 

specjalistycznego wyposażenia dla gminnych jednostek ratownictwa i modernizacji 

budynku z przeznaczeniem na magazyn przeciwpowodziowy”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Nebrowo Wielkie stanowiącej własność Gminy Sadlinki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadlinki w 2017 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych              

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych przy 

szkole podstawowej, dla których organem prowadzącym jest gmina Sadlinki. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki do 

postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

13. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 3.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – poprosił o omówienie sprawozdania z działalności 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach panią Halinę Turbakiewicz. 

H. Turbakiewicz – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach – omówiła 

sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach za 2016r. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). Podziękowała P. Wójt za przychylność, za 

wsparcie oraz  radom gminy poprzednich i obecnej kadencji. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował p. Kierownik za obszerne sprawozdanie    

i za  zaproszenie na „Narodowe czytanie”. 

Planowana w tym roku jest rozbudowa biblioteki, czy wg pani spełni oczekiwania 

społeczeństwa co do biblioteki, czy w dużym stopniu przyczyni się do rozwoju biblioteki? 

H. Turbakiewicz – ja zapraszam do biblioteki, pomieszczenie ma 59 m
2 

, jest niewielkie.     

W 2016 r. kupiliśmy  1021 książek, nie będziemy mieli gdzie wstawić. Bardzo jest ciasno. 

Mam nadzieję, że w przyszłości spotkania będą mogły odbywać się w nowej  bibliotece. 

J. Piskor – radny – w związku ze zmianą programu,  jakie zmieniły się lektury? Czy te 

lektury biblioteka posiada? 

H. Turbakiewicz – nie widzę różnicy, ponieważ mamy różne lektury, od pewnego czasu 

kanon lektur jest taki sam.  W nowej podstawie programowej myślę, że są lektury, które 

biblioteka posiada. Będę sukcesywnie lektury dokupywać. 

E. Krajewska – Wójt – chciałam powiedzieć, że wniosłam do budżetu kwotę. Obowiązkiem 

gminy jest biblioteka obowiązkowo. Jeżeli mówimy o czytelnictwie, to nie tylko mury. 

Biblioteka jest również miejscem kultury i taką rolę chcę, żeby pełniła. Szaleństwo 

internetowe myślę, że może nie mija ale się zmienia. Biblioteka jest bardzo potrzebna, mogą 
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powstawać filie w świetlicach ale to jest dalszy proces utrzymywania i wyposażania. 

Chciałabym bardzo podziękować p. Kierownik za ciężką pracę. 

H. Turbakiewicz – to nie jest tylko biblioteka dla mieszkańców Sadlinek, dla całej gminy       

i nie tylko. Zachęcam radnych aby przekazywali, że można  korzystać. 

Ad. 4.  

B. Grześkowiak – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego – omówiła 

sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w gminie Sadlinki za 2016r. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował za omówienie sprawozdania. 

J. Piskor – radny – może to jest przewrażliwienie, rodzic ma prawo trochę dziecko skarcić, 

zdyscyplinować.  Nie zawsze od razu trzeba dzwonić na „Niebieską linię”. To rodzic nie ma 

nic do powiedzenia? 

B. Grześkowiak – z punktu widzenia zespołu, niekoniecznie „Niebieskie karty” występują     

w takich sytuacjach. Tu w grę wchodzi alkohol, przemoc. „Niebieskie karty”, które my mamy 

są zasadne. Policja czy pracownik socjalny ma jakieś rozeznanie. Przekaz dziecka, to nieraz 

jest sprawa dyskusyjna. Nie spotkałam się z taką sytuacją, żeby to była sytuacja drobiazgowa. 

J. Piskor –radny – czasami to wynika z tego, że nieraz dziecko jest niechciane, nie lubiane     

i jest konflikt. 

B. Grześkowiak – ja stoję przy stanowisku, że bardzo się cieszę,  bardzo dobrze, że taki 

zespół istnieje. 

L. Ramza – Dudek – radna – czy jak karta będzie zamknięta wobec rodziny, to czy często    

ta przemoc powraca? 

B. Grześkowiak – nie mamy takiego przypadku. Może to jeszcze za krótko. 

E. Krajewska – Wójt – świadomość społeczeństwa rośnie, kiedyś po „Niebieską Kartę” nikt 

by nie sięgnął. Nieraz trudne są relacje rodziców między sobą. Zespół musi mieć wielkie 

doświadczenie i delikatność, żeby nie przekroczyć pewnych granic, dobrze, że ten zespół jest. 

Pracujecie społecznie, jak jest potrzeba spotykacie się, jest ogromna potrzeba tego zespołu. 

Państwu należą się ogromne podziękowania. Na ręce pani składam ogromne podziękowania 

dla całego zespołu. 

B. Grześkowiak –dziękuję, dodam tylko, że cały czas musimy się dokształcać. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – życzę jak najmniej spotkań w rozwiązywaniu 

problemów  oraz,  aby takich spraw było jak najmniej w naszej gminie. 
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Ad. 5. 

L. Ramza – Dudek – radna – swego czasu P. Wójt  podjęła uchwałę o sprzedaży 

nieruchomości w Nebrowie Wielkim. Czy jest planowany i ogłoszony przetarg odnośnie 

sprzedaży tej nieruchomości. O ile dobrze pamiętam, chodzi o tę działkę za Głuszkiewiczem.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – czy planowany jest remont świetlicy w Nebrowie 

Małym, jeśli tak, to kiedy i w jakim zakresie? Drugie pytanie – około półtora roku temu był 

wykonany remont koszt ok. 15 tys. zł., czy zakres tych robót podlega gwarancji. Czy osoba 

dzierżawiąca rozliczyła się, czy był sporządzony protokół odnośnie tej świetlicy? 

Ad. 6. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 7. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą podjęcia uchwały           

w sprawie zawarcia przez Gminę Sadlinki porozumienia o partnerstwie z Gminą Kwidzyn, 

Gminą Gardeja i Gminą Ryjewo dotyczącego wspólnej realizacji projektu pn. „Ograniczenie 

zagrożeń naturalnych na terenie Gmin Dolnego Powiśla (Gardeja, Kwidzyn, Sadlinki               

i Ryjewo) polegające na zakupie specjalistycznego wyposażenia dla gminnych jednostek 

ratownictwa i modernizacji budynku z przeznaczeniem na magazyn przeciwpowodziowy”. 

E. Krajewska – Wójt – obecni są sołtysi, chciałabym przekazać, co ta uchwała zawiera. 

Chodzi m.in. o zakup pneumatycznego namiotu ratowniczego, agregatu prądotwórczego 

trójfazowego, agregatu pompowego, pomp szlamowych, łodzi ratowniczej, skafandra – 

wniosek na przeszło 200tys. zł. Piszemy wspólnie z gminami, żeby uzyskać punkty. 

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXIV/153/2017 w sprawie zawarcia przez Gminę 

Sadlinki porozumienia o partnerstwie z Gminą Kwidzyn, Gminą Gardeja i Gminą Ryjewo 

dotyczącego wspólnej realizacji projektu pn. „Ograniczenie zagrożeń naturalnych na terenie 

Gmin Dolnego Powiśla (Gardeja, Kwidzyn, Sadlinki i Ryjewo) polegające na zakupie 

specjalistycznego wyposażenia dla gminnych jednostek ratownictwa i modernizacji budynku 

z przeznaczeniem na magazyn przeciwpowodziowy”. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Nebrowo 

Wielkie stanowiącej własność gminy Sadlinki. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 
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B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXIV/154/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Nebrowo Wielkie stanowiącej 

własność gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

E. Krajewska – Wójt – na ten rok zaplanowane jest 88 tys. zł – to zadanie generuje takie 

koszty. 

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXIV/155/2017 w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Sadlinki w 2017 roku. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

E. Krajewska – Wójt – jesteśmy nieliczną gminą, gdzie sieć będzie taka sama, wygaszą się 

jedynie gimnazja. Przedszkole zostaje, oddziały przedszkolne zostają. 

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXIV/156/2017 w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXIV/157/2017 w sprawie określenia kryteriów 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola oraz oddziałów 

przedszkolnych przy szkole podstawowej, dla których organem prowadzącym jest gmina 

Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem 
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prowadzącym jest Gmina Sadlinki do postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXIV/158/2017 w sprawie określenia kryteriów 

naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Sadlinki do postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem szkoły. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 13. 

Za przyjęciem protokołu z obrad XXIII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 14. 

E. Krajewska – Wójt – jeżeli chodzi o przetarg na działkę wskazaną przez panią Lucynę 

Ramza – Dudek przekażę temat pracownikowi, żeby jutro do pani zadzwonił.  Jeśli chodzi     

Nebrowo Małe, nie wiem co pan przewodniczący ma na myśli. Remont – ta sprawa, jeżeli 

chodzi o świetlicę toczy się już od zeszłego roku. Nie ma możliwości remontu, jedynie 

Nebrowo Małe nie było wyremontowane. Osoba z Rusinowa wyremontowała i dzierżawiła na 

okres 2 lat za zgodą rady sołeckiej. Myślał, że dłużej będzie dzierżawić, ponieważ dostał 

fundusze na remont z projektu dla osób niepełnosprawnych Ten budynek jest po byłej 

mleczarni. Na remont trzeba by było włożyć 400 – 500 tys. zł. Poszliśmy z projektantem do 

piwnicy, tam się okazało, że stemple stalowe są przerdzewiałe. Na początku projektant 

powiedział, że w pomieszczeniu może przebywać 89 osób. Później ekspertyza wykazała, że 

może tam przebywać 15 osób. Koło gospodyń bardzo chciałoby mieć świetlicę dalej.             

Ja prawdopodobnie zlecę projekt na nową świetlicę, w najbliższym czasie będą środki, nie 

wiem tylko, gdzie można zrobić tą świetlicę, tam, gdzie jest plac zabaw jest II kl. ziemi, nie 

można. Jedynie rozebrać starą świetlicę.   Ja na pewno będę spotykać się z paniami, panie 

powinny założyć stowarzyszenie, zadecydujemy z radnymi co dalej. Jeżeli chodzi                    

o protokoły, to oczywiście są, ten pan włożył dużo pieniędzy, tak to wyglądało. Świetlica była 

cały czas zamknięta. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  sala była remontowana jakiś czas temu, czy jest 

gwarancja? 
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E. Krajewska – Wójt – to było ok. 15 tys. Panie same dużo zrobiły. Nie pamiętam, czy jest 

jeszcze gwarancja, chyba nie,  tam panie włożyły dużo pracy. Trudno mówić o jakiś 

gwarancjach, mieszkańcy włożyli tam dużo pracy własnej. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – moje pytanie polegało na tym, że jeśli była umowa na 

remont   z wykonawcą na zakres robót i czy jest gwarancja. W umowie należałoby sprawdzić, 

czy obejmuje gwarancję. Jeśli nie ma, to nie ma tematu. 

E. Krajewska – Wójt – sprawdzę to. Proszę panią sołtys z Nebrowa Małego                          

o wypowiedzenie się. 

A. Krzyżek – sołtys – wyremontowane było małe pomieszczenie, żebyśmy mogły się 

spotykać. Był duży zaciek na dachu i dalej jest. Pan Kuzimski dzisiaj stwierdził, że dekarz się 

nie pojawił. Teraz tam nie można się spotykać, jest zimno, nie ma ogrzewania. 

E. Krajewska – Wójt – to nie jest świetlica do użytkowania. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – moje pytanie skierowane było, jakie są plany, o to mi 

chodziło, odpowiedziała mi pani. 

A. Krzyżek – sołtys – my nie mamy naprawdę gdzie się spotykać a bardzo chcemy działać.  

Spotykamy się po domach, myślimy o stowarzyszeniu. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – sama ekspertyza zawiera, że 15 osób a same koło liczy 

ponad 20 osób. 

E. Krajewska – Wójt – ja miałam wątpliwości, jeżeli chodzi o Sadlinki w obecnym stanie 

rzeczy. W Nebrowie Małym też będzie tak działać jak w innych gminach. Będzie 

wynajmowana ale nie ciągle. Wolę iść w kierunku remontu biblioteki. To jest bardzo trudna 

decyzja w okresie zimowym w tych świetlicach jest zupełnie inaczej. To są duże pieniądze na 

świetlicę.   W Białkach też nie ma świetlicy. Temat Nebrowa jest otwarty. Projekt, to nie jest 

ostateczna decyzja. Zbudować, to nie jest problem, utrzymać gorzej. Nie zamykam drogi, 

dlatego rozmawiamy. Musimy być przekonani, że robimy dobrze. 

Ad. 15.  

J. Piskor – radny – mnie  chodzi o zachowanie się  pana starosty, któryś raz nie przyjechał     

i nikogo nie wysłał uważam, że  p. przewodniczący powinien wystosować pismo i do 

wiadomości do Wojewody, że to jest lekceważenie radnych i gminy Sadlinki. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – przychylam się do wniosku, z p. sekretarz                    

i mecenasem stworzymy i takie pismo zostanie wysłane. Taka prośba do radnego Rupiety, 

żeby na sesji powiatowej przekazać taką informację o tym incydencie. 

L. Ramza – Dudek – radna – w nawiązaniu do ostatniej komisji rozmawialiśmy o uchwale 

regulującej opłatę za ścieki. Dostaliśmy informację od p. sekretarz, że ta uchwała jednak nie 
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zostanie wprowadzona na dzisiejszą sesję. Czy to będzie wymagało jakiejś specjalnej sesji, bo 

pani mówiła wtedy o terminach, że spóźnimy się z jakimś wnioskiem, zatwierdzeniem taryfy, 

żeby to zagrało w przetargu. 

E. Krajewska – Wójt – ja myślę, że p. sekretarz  poinformowała, dlaczego nie będzie podjęta 

na sesji przez państwa ta uchwała, którą chcieliście podjąć, że najpierw musi być formalny 

wniosek o zatwierdzenie ceny zawierający kalkulację kosztów. Nie może być podejmowana 

więcej, niż raz w roku. Dopiero na komisjach ustaliliście i zgodziliście na 0,95zł. P. Szczerba 

dokładnie pani mówił w odpowiedzi na pani telefon, więc nie wiem dlaczego pani pyta ale 

odpowiem uchwała powinna być po przetargu, zatwierdzeniu taryf. Dobrze byłoby, żeby to 

nie podejmować w marcu bo rada przyjmie albo ograniczy. Na komisjach wszystko sobie 

wyjaśnimy. 

L. Ramza – Dudek – radna – w poniedziałek p. przewodniczący zaproponował aby 

zachować termin 7 dni do porządku obrad. To było skrytykowane i odrzucone. 

E. Krajewska – Wójt – ta rozmowa była potrzebna, żeby wiedzieć czy przygotować wniosek 

i jaki wniosek. Ja zagalopowałam się bo p. Kawka nie zmieści się w terminie. Gdyby zdążył 

dziś, to byśmy uchwalali. Cenę znamy, która będzie. 

L. Ramza – Dudek – radna – tak, ale p. przewodniczący ma rację, bo procedura byłaby 

zachowana 7 dni zgodnie ze statutem i ustawą o samorządzie gminnym. Warto byłoby to 

odłożyć. 

E. Krajewska – Wójt – ale wszyscy państwo wyrazili zgodę. p. Kawka musi to dokładnie 

wyliczyć. Na siłę nie będę tego forsować. Państwo głosowaliście, czy będzie krócej niż 7 dni. 

Nie rozstrzygajmy teraz tego, to nic nie zmieni. To musi być skalkulowane. 

J. Piskor – radny – ja dziwię się, że ten głos podnosi radny z Sadlinek. To on kogo 

reprezentuje ten radny, nie mieszkańców Sadlinek? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – nie do końca ma pani rację. Mój upór nie dotyczył 

podwyżki ale sposobu podjęcia uchwały. Ja może zacytuję ustawę o samorządzie gminnym 

„Na wniosek Wójta przewodniczący rady gminy jest obowiązany wprowadzić do porządku 

obrad najbliższej sesji rady gminy projekt uchwały, jeżeli wpłynął on do rady gminy co 

najmniej 7 dni przed dniem rozpoczęcia sesji rady”. i prawo obowiązujące – statut, że tylko 

przewodniczący na sesji może wprowadzić zmiany w porządku obrad.  Proszę państwa 

radnych o zapoznanie z dokumentami i prawa obowiązującym, ponieważ zostałem na 

komisjach potraktowany jakbym tylko ja walczył, ja walczę w słusznej sprawie i chciałbym 

zakomunikować, jako przewodniczący, że nigdy nie pozwolę na takie postępowanie, które 

miało być wprowadzone na tej sesji. Odpowiem pani odnośnie wprowadzenia uchwał             
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w ostatniej chwili była to tylko uchwała dotycząca budżetu. Ja stoję na straży obowiązującego 

prawa i będę tego przestrzegał. Tylko jedna kwestia może mnie z tego zwolnić jeśli państwo 

mnie odwołacie, możemy to zmienić. 

J. Piskor – radny -  dziwi mnie to, że radni z Sadlinek dążą do podwyżki. To wy nie 

reprezentujecie mieszkańców? 

M. Tadejewski – radny – sprawa jest prosta, potrzebna jest jakaś szybka sesja, żeby             

to uchwalić? 

E. Krajewska – Wójt – na dzień dzisiejszy nikt tu nie wprowadza bezprawia. Jeżeli jest 

zgoda rady, sami państwo wyrażali zgodę. Jeżeli jest wola radnych, prawo nie jest złamane. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – czy znali państwo treść uchwały, która miałaby dziś 

być zatwierdzona? Prawo musi być przestrzegane. 

M. Majsak – radna – państwo sołtysi nie wiedzą o co chodzi. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – była rozmowa na komisji, P. Wójt zaprosiła p. Kawkę 

aby przedstawił sytuację. 60% zużycia energii pokrywa gmina radni przedstawili taką 

propozycję aby podnieść 0,95 zł., żeby gmina nie ponosiła kosztów. P. Wójt przekazała 

informację, że na czwartek przygotuje treść tej uchwały. Moje zdziwienie było takie, że my 

powinniśmy znać treść tej uchwały. 

M. Majsak – radna – ja chciałabym, żeby sołtysi poznali  meritum sprawy. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  ja głosując nad uchwałą chciałbym wiedzieć czego 

dotyczy. Musi być kalkulacja, musi być przetarg. 

E. Krajewska – Wójt – czemu to ma służyć, jest umowa, dlaczego pan rozstrzyga coś, czego 

nie ma. p. sekretarz zapisała dokładnie kto był za przygotowaniem uchwały. Pan powiedział, 

że wszystko wie i że wszystko dla pana jest jasne. Pan roztrząsa sprawy, przecież wszystko 

wiadomo. 

B. Formela -  Sekretarz Gminy – przygotowanie uchwały zaproponowała p. Magda Majsak, 

tak jest w protokole zapisane. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – kategorycznie się z tym nie zgadzam, to P. Wójt 

zaproponowała uchwałę na sesję. 

M. Majsak – radna -  na komisjach rozmawiamy o propozycjach, o ewentualnych 

możliwościach rozwiązania jakiegoś problemu, pomocy, przyspieszenia. 

M. Tadejewski – radny – po co ryzykować, żeby później nam odrzucili. Ja wolę przyjechać 

dwa razy aby było zgodne z prawem. 

E. Krajewska – Wójt – gdyby państwo byli na komisjach (sołtysi), inny byłby odbiór. Nie 

wiem, po co to jest ta jatka. 
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J. Gutmański – radny – rozpoczął się okres roznoszenia nakazów podatkowych przez 

sołtysów, mam propozycję aby zrobić dla sołtysów identyfikatory. Jest sporo nowych 

mieszkańców. 

E. Krajewska – Wójt – wrócimy do tego na spotkaniach z sołtysami. 

Ad. 16. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – kolejne posiedzenie obrad sesji odbędzie się 16 marca 

br. a komisje 13 marca br.  

E. Krajewska – Wójt -  proponuję tydzień później. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – ustalimy, jeśli będzie potrzeba. 

J. Gutmański – radny – zaprośmy kogoś z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa z Kwidzyna. 

Przewodniczący Rady o godzinie 17
35

 zamknął posiedzenie obrad XXIV Sesji Rady Gminy 

Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 


